

Privacy Policy / Политика конфиденциальности

English Version:

Last Updated: 11.26.2024

This Privacy Policy explains how we collect, use, and protect your personal information. By using our services, you agree to the terms outlined below.

1. Information We Collect

We collect the following types of information:

- **Personal Information:** Your name, email address, and payment details during the subscription process.
- **Usage Information:** Information about your interactions with our services (e.g., access to group content).

2. How We Use Your Information

The information we collect is used to:

- Process payments and manage subscriptions.
- Provide access to the private Telegram group.
- Improve our services and personalize your experience.

3. Sharing Your Information

We do not sell or share your information with third parties, except in the following cases:

- **Payment Processors:** Your payment details are shared with payment processing services to complete transactions.
- **Legal Compliance:** We may disclose information if required by law or in response to legal requests.

4. Data Security

We use industry-standard measures to protect your data from unauthorized access, misuse, or disclosure. While we strive to safeguard your information, no system is completely secure, and we cannot guarantee the absolute security of your data.

5. Your Rights

You have the right to:

- Access your personal data and request a copy.
- Request deletion of your data, subject to legal and contractual obligations.

6. Cookies and Tracking

We may use cookies or similar technologies to enhance your experience. You can manage cookie preferences in your browser settings.

7. Governing Law

This Privacy Policy is governed by the laws of the State of Wyoming, USA. Any disputes related to this policy shall be resolved exclusively in Wyoming courts.

8. Changes to This Policy

We reserve the right to update this Privacy Policy at any time. Substantial changes will be communicated to users in advance.

Contact Information

If you have any questions or concerns about this Privacy Policy, please contact us at eduardzatulyviter@gmail.com.

9. In case of discrepancies between the English and Russian versions, the English version shall prevail

Русская версия:

Последнее обновление: 11.26.2024

Настоящая Политика конфиденциальности объясняет, какие данные мы собираем, как их используем и как защищаем вашу личную информацию. Используя наши услуги, вы соглашаетесь с приведёнными ниже условиями.

1. Какие данные мы собираем

Мы собираем следующие данные:

- **Персональная информация:** Ваше имя, адрес электронной почты и платёжные данные во время оформления подписки.
- **Информация об использовании:** Данные о ваших действиях в рамках наших услуг (например, доступ к контенту группы).

2. Как мы используем ваши данные

Собранная информация используется для:

- Обработки платежей и управления подписками.
- Предоставления доступа к частной группе в Telegram.
- Улучшения наших услуг и персонализации вашего опыта.

3. Передача ваших данных

Мы не продаём и не передаём ваши данные третьим лицам, за исключением следующих случаев:

- **Платёжные системы:** Ваши платёжные данные передаются для завершения транзакций.
- **Соблюдение закона:** Мы можем раскрыть информацию, если это требуется по закону или в ответ на юридические запросы.

4. Защита данных

Мы применяем стандарты индустрии для защиты ваших данных от несанкционированного доступа, использования или раскрытия. Однако, несмотря на наши усилия, ни одна система не может быть полностью защищена, и мы не можем гарантировать абсолютную безопасность данных.

5. Ваши права

Вы имеете право:

- Запросить доступ к вашим персональным данным и получить их копию.
- Запросить удаление ваших данных, с учётом юридических и контрактных обязательств.

6. Файлы cookie и отслеживание

Мы можем использовать файлы cookie или аналогичные технологии для улучшения вашего опыта. Вы можете управлять настройками cookie в параметрах вашего браузера.

7. Применимое законодательство

Настоящая Политика конфиденциальности регулируется законодательством штата Вайоминг, США. Все споры, связанные с этой политикой, разрешаются исключительно в судах Вайоминга.

8. Изменения в политике

Мы оставляем за собой право обновлять настоящую Политику конфиденциальности в любое время. Существенные изменения будут заранее сообщены пользователям.

Контактная информация

Если у вас есть вопросы или замечания по поводу этой Политики конфиденциальности, свяжитесь с нами по адресу: eduardzatulyviter@gmail.com .

9. В случае расхождений между английской и русской версиями, приоритет имеет английская версия.